
 Referat styremøte nr. 7 2023 - 25  

  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 24. januar 2024 kl. 20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR, Trond Jøran, Anniken A, Mona 
Forfall: Ann Merete  

  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 41, 2023-25 
Godkjenning av referat 
 

 
Styrereferat nr. 6 fra 6/12-23 godkjennes 

 

 
Sak 42, 2023-25 
Info fra leder 
 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
 
Kretsledermøte: 
Trondheim 15.-17. desember. 
- Økonomi – NSF. Økonomi hovedsak på møtet. 
Utfordrende økonomi for Hopp. Budsjettforslag klart 
31/1-24. Behandles på skistyremøte. 
NSF har en felles økonomi. Må vises god 
budsjettdisiplin. 
 
Skipolitisk dokument: 
Anniken JR: 
- Arbeidet i gang 
- Ikke store forandringer. Viktig at det ikke blir større 
dokument. Viktig å synliggjøre dokumentet. 
Arnfinn: 
- Kretsledermøte på Teams i går. Undergrupper delt 
inn i Trondheim. Klima og miljø må gjennomsyre 
dokumentet. 
- Spørmål i prosessen? Noe Anniken skal ta med 
videre? 
 
Nye landslagsavtaler fra 1/5-24. 
 
Skiklubbutvikler: 
- Ekstern sponsor på 2mill. 
- Kan ikke ha en ordning som tærer på økonomien 
over lang tid. 
- Må være fullfinansiert etter prøveperioden. 
- 4 punkter på begge møtene. 
 

 

  



 
Sak 43, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Alle anleggene er åpne (klubbenes anlegg). Ikke 
oversikt over Stamsund, Misvær og Fauske. 
- Fartssamling i Harstad arrangert av NSF for U12 og 
oppover. Rett over 100 deltagere. 
Samme helg skulle Bodø Alpinklubb arrangere renn, 
som ble avlyst.  
- Bodø Alpinklubb arrangerer skisprell. 
- Start på sesongen i helga i Narvik. 
- Dialogmøte med NSF Alpint.  
Tour of Norway på etterskudd, men kommer til 
Nordland. 
Breddeidrett er blitt toppidrett. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Litt aktivitet i Mosjøen, men enda ikke i Storhaugen. 
Hoppskole på Kippermoen. 
- Aktivitet i Rana: Hoppskole, skisprell, bakkene i 
gang siden november. 
- Aktive utøvere er ute og konkurrerer. Stor utvikling. 
Gjør det bra. Erik Leiråmo er i ungdoms OL. 
- Robin Pedersen i Skiflyvnings VM. 
- Betalt jobb for å få kontinuitet. Vanskelig å drive på 
frivillig basis. 
 
Langrenn v/Anniken 
- Skisprell rundt i klubbene. 
- Grasrottrenerkurs IL Vinger. 
- KM: Del 1 KS Ski Lofoten, del 2 Tverlandet og 
Innstranda. 
- Kretsrenn. 
- Cuprenn (Telenorkarusell) med mange deltagere. 
- Marcialonga møte. Stort arrangemente – torsdag, 
fredag og lørdag. 
- Strategisamling Team Elon Tromsø: Fikk laget et 
utkast for planer og videre arbeid, men ikke ferdig. 
Møte med SNN: tre nivåer – Team Elon, Team SNN 
og andre. Prøve å få to nivå i stedet for tre.  
Startegidokument – visjon, mål og veien videre. 
Lagsatsing viktig. 
Økonomi. 
- Nasjonale renn: NC junior Lygna, meldt på et lag på 
Kong Haralds Ungdomsstafett, Preben Horven til 
U23 VM, Isabel Valen World cup deltagelse Para. 
 
Kommentar, Arnfinn: 
- Skiforbundet jobber med å få en sammenheng 
mellom Telenorkarusellen og Skisprell. 
 
 
 

 



 
Sak 44, 2023-25 
NNM 2025 
 

 
NNM 2025 v/Arnfinn 
Samt kommentarer fra andre. 
- Nord Norsk Møte/ Nord norske skikretser formelle 
eier av NNM.  
- Mottatt foreløpig samlet søknad fra Mo. Fullstendig 
søknad etter hvert. 
- Mottatt søknad fra Fauske IL langrenn 
- Mottatt klage på rullering NNM fra Fauske. 
- Felles NNM for alle grener. Ikke hver gang, men i 
år.  
- Nærhet til anleggene, og tett på byen. 
- Få med hopp og kombinert. 
- Nasjonale renne senere, evt. kombinere med 
nasjonale renn. 
- Oppfordre Troms og Finnmark til å bidra. 
- Kretsen bør bidra til aktivitet i alle grener. 
- De nordnorske skikretsene har bestemt at det skal 
gjennomføres i 2025, hvis mulig. 
 

Arnfinn, Styret 

 
Sak 45, 2023-25 
KM Team Sprint 
 

 
KM Team sprint v/Arnfinn 
- Forespørsel om KM Team sprint fra Mosjøen IL, i 
forbindelse med Bysprinten. 
- LK må behandle saken. 3 KM eller holde oss til 2 
helger, evt utvide en helg. 
Nå: 1. Ordinært KM og 2. KM skicross og sprint. 
- Formelt vedtas på kretsting. 
- Men kan arrangerer kretsrenn Teamsprint. Artig 
øvelse. 
- Kan komme tilbake i KM søknad neste sesong. 
 

LK 

 
Sak 46, 2023-25 
Økonomi 
 

 
Økonomi v/Mona 
- Nytt regnskapssystem fra 1/1-24. 
- Ikke regnskapsrapport nå. Kommer til neste 
styremøte 
 

Mona 

 
Sak 47, 2023-25 
Møteplan 
 
 

 
Styremøter Vår 2024: 
24.1. 
21.2. 
13.3. 
17.4. 
15.5.eller 22.5 (?) 
12.6. 
 

 

   

   

 


